
 Záznam 
Redakčnej rady pri Miestnom zastupiteľstve  
MČ Košice – Sídlisko KVP zo dňa 3.12.2024 

 

 
 
Predseda RR: Mgr. Marián Horenský, PhD. 
 
Prítomní:                        Iveta Adamčíková, Mgr. Kamila Bačová PhD. 
 
Špecialista pre marketing & PR: Mgr. Ivana Palaiová 
  
Za MiÚ:                    
 
Hostia:  

 
Ospravedlnení:                        Bc. Marián Podolinský 

 
 
Program: 
 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Príprava občasníka KVaPka č. 2/2024 

3. Rôzne 
4. Záver 

 
Redakčná rada bola na svojom zasadnutí uznášaniaschopná. P. Horenský privítal 

prítomných členov RR a ospravedlnil p. Podolinského.   
        

1. Schválenie programu rokovania RR 
P. Horenským bol prednesený program rokovania. Nik z členov RR nemal žiaden bod na 

doplnenie. 
Návrh na uznesenie č. 20241203/1: „Redakčná rada schvaľuje program zasadnutia 

Redakčnej rady“.   
            ( 3 – 0 – 0 ) 

 
2. Príprava občasníka KVaPka č. 2/2024 

P. Palaiová  spolu s členmi RR prešli finálny návrh KVaPky 2/2024. V prípade potreby 
bola zhoda na odôvodnených jednotlivých úpravách z hľadiska vhodnej obsahovej 
tematickosti.  

Návrh na uznesenie č. 20241203/2: „Redakčná rada schvaľuje finálnu verziu občasníka 
KVaPka 2/2024 so zapracovaním pripomienok.“   

            ( 3 – 0 – 0 ) 
 
 
 
 



3. Rôzne 
 Členovia RR si bližšie ozrejmili opätovne proces distribúcie občasníka, aby jeho 
distribúcia prebehla podľa vopred stanoveného harmonogramu. P. Horenský informoval, že 
v otázke navrhovania požiadaviek pre rozpočet na rok 2025 bude navrhovať, aby sa počet 
čísel KVaPky pre rok 2025 dostal na pôvodnú úroveň – 4 čísla do roka. Diskusia sa viedla aj  
ohľadom možných postupov v prípade získavania externých príspevkov (aj v súvislosti 
s hodnotením lokálnych novín TIS).  
 

4. Záver 
 P. Horenský ukončil zasadnutie RR a prítomným poďakoval za účasť. 
 

                                                                                                   
Zapísal:  Mgr. Marián Horenský, PhD. 

 
 


